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عضو  انجمن  صنفی مدیران رسانه  و شرکت تعاونی مطبوعات کشور

رویداد

حســن روحانی، رئيس جمهوری کشورمان، 
روز دوشــنبه در دیدار وزیر، معاونــان و مدیران 
وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، ایام شهادت 
حضرت فاطمه زهرا )س( را تســليت گفت و به 
طرح مباحثــی پرداخت که بخش هایــی از آن 
این روزها محل بحث و پرسش و گفت وگو بوده 
اســت. در ادامه مهمترین بخش های ســخنان 

رئيس جمهوری را می خوانيد.
  زمانی که این وزارتخانه )ارتباطات و فناوری 
اطلاعات( فقط متولی پست، تلگراف و تلفن بود، 
حکومت ها چندان نسبت به آن احساس دردسر 
نمی کردند، اما با اختــراع رادیو از آن جا که مردم 
دیگر می توانستند از فواصل دور و کشورهای دیگر 
که تحت حاکميت حکومت کشور خودشان نبود، 
پيام بگيرند، دردسر حکومت ها شروع شد و گویا 
نخســتين بار در ایران پهلوی اول بود که دستور 
اعمال فيلترینگ برای رادیو به عنوان نوظهورترین 

رسانه عصر خودش را صادر کرد.
  مبارزه با خواست عموم مردم، شرعی و قانونی 
نيست. برخی فکر می کنند اختياراتی از آسمان 
دارند تا بر زمينی ها هــر فرمانی که می خواهند 
صادر کنند، اما خداوند به پيامبر خاتم )ص( نيز 
تاکيد کرد که تو وکيل مردم نيستی و فقط مامور 
ابلاغ پيام هســتی و مردم در پذیــرش یا رد آن، 
مختار هستند. نمی توان با خواست عمومی مردم 
مبارزه کرد و این کار نه شدنی و نه مشروع و قانونی 

خواهد بود.
  باید قبول کنيــم که اشــتباه کردیم. فکر 
کردیم اگر بگویيم استفاده از فلان امکان ممنوع 
بوده و فيلتر اســت، همه به آن گوش می کنند. 

دیدیم که پس از فيلتر هر امکانی، فيلترشــکن 
آن ایجاد شد و هر چه تلاش کردیم به طور روزانه 
فيلترشکن های جدید ارایه شد و در نتيجه، زیان 
و آسيبی که به ویژه به جوانان و فرزندان ما از ناحيه 
استفاده از فيلترشکن ها وارد شد، بيشتر از زمانی 
است که به طور عادی مثلا از همان نرم افزاری که 
فيلترکردیم، استفاده می کردند. راه پيشگيری از 
مخاطرات ابزارهــای ارتباطی جدید، فيلترینگ 
نيست، بلکه باید سواد رسانه ای و دیجيتال جوانان 
و نوجوانان و البته والدین و همه جامعه را بالا ببریم.

  انحصار در هيچ پدیده ای جواب نمی دهد؛ در 
کشور رســانه آزاد نداریم و مردم برای دسترسی 
آزادانه تــر به اطلاعــات به اســتفاده از موبایل و 
دسترســی به فضای مجازی از طریق آن هجوم 
آورده اند، لذا شاهد بروز تورم در استفاده از موبایل 
و فضای مجازی هستيم. اگر گروه ها و دسته های 
مختلف در کشــور رادیو و تلویزیون داشــتند، 

بخشی از حرف و سخن خود را از آن طریق بيان 
می کردند و آن وقــت به طور طبيعی این تورم در 
زمينه استفاده از موبایل و فضای مجازی به وجود 

نمی آمد.
  وقتی گردش آزاد اطلاعات رواج یابد و نظارت 
بر آن تقویت شــود، دیگر شاهد آن نخواهيم بود 
که هر کســی یا گروهی به طور ناشناس و بدون 
شناسنامه بتواند از این عرصه برای بی اخلاقی های 
خود سوءاستفاده کند یا از سوی دیگر شاهد آن 
نخواهيم بود که عــده ای به طور فلــه ای با یک 
سيم کارت پيامک های تبليغاتی انبوه بفرستند و 

وقت و عمر مردم را تلف کنند.
  این که می گویيم فيلتر وجود نداشته باشد به 
معنای این نيست که این فضا بدون حساب وکتاب 
و نظارت باقی بمانــد، بلکه هم باید نظارت کافی 
داشته باشيم و هم به کسانی که از فضای مجازی 
اســتفاده می کنند، آموزش های صحيح را ارایه 

دهيم. 
  دولت برای توسعه فضای مجازی و افزایش 
پهنای باند در کشور فشارهای فراوانی را تحمل 
کرد، اما در برابر همه آنها ایستاد. هر تصميمی در 
هر دســتگاهی برخلاف آن اتخاذ می شد، دولت 
مخالفت می کــرد و مردم اگر امــروز به راحتی 
می توانند از این فضا اســتفاده کنند، باید بدانند 
دولت یازدهم و دوازدهم از آبــروی خود در این 

راستا مایه گذاشت.
  متاسفانه در مسأله حجاب، اول از زن شروع 
می کنيم، درحالی که قرآن ابتدا مرد را از نگاه هرز 
دور می کند، اما ما می رویــم و به خاطر حجاب، 

دختران و زنان را دستگير می کنيم.
  اســاس حجاب بــرای امنيت زن اســت، 
همان طور که خدا در قــرآن می فرماید، حجاب 
را برای جلوگيری از آســيب زن قرار داده تا مورد 
آزار و اذیت عده ای مریض قرار نگيرند. همه آن چه 
درباره حجاب در قــرآن آمده برای حمایت از زن 
است، اما به گونه ای رفتار شده که انگار باید چماقی 
بر سر زن باشد و این به خاطر آن است که مسأله 

حجاب را درست در جامعه تبيين نکردیم.
  رئيس جمهوری با بيان این که برخی تصور 
می کنند این دستگاه در اختيار ما است و می توانيم 
دستور بدهيم تا فيلتر شود، ادامه داد: »حالا فرض 
کنيم فيلتر شــد، با فيلترشکن چه می کنيم؟ با 
فيلترشکن مقابله کردید، با پيام رسان های دیگر 
چه می کنيــد؟ روزانه اگر فيلترشــکن آمد، چه 
خواهيم کرد؟ الان نتيجه ایــن کار ما بعد از یک 
سال چه شــد؟ همه ما ضرر کردیم و اول از همه 

بچه ها و نوجوانان ضرر کردند.

چهکسیرهنمارامحدودمیکند؟
ادامه از صفحه اول| حالا هم که عــادت کرده اند و دیگر 
دردشان نمی گیرد، اما همان موقع هم حرف این بود که متر و 
معیار این مقاومت و مانع تراشی چیست؟ مگر نباید کارگردان و 
تماشاگر درباره توانایی و هنرنمایی بازیگر تصمیم بگیرند و رأی 
بدهند؟ مگر قرار نیست که هر کس بهتر بود و توانست کار تئاتر 
را بهتر انجام دهد و چرخ آن را بهتر بچرخاند به کار دعوت شود؟ 
پس این دعواها برای چیست؟ این صحبت تئاتری ها و عکاسان 
که پزشک و مهندس بدون مدرک حق ندارند کار کنند، پس 
عکاس و تئاتری هم باید مجوز داشته باشند، ادعایی منطقی 
نیست. خودشــان هم احتمالا می دانند. پزشک با جان مردم 
ســر و کار دارد و مهندس هم. عکاسی و نمایش اما هنر است؛ 
کار ذوقی است؛ مثل شعر گفتن و نوشتن است. روایت معروفی 
هست و بسیاری به شوخی می گویند ایرانی ها همه شاعرند، 
مگر این که خلافش ثابت شود. اما مگر می شود جلوی کسی 
را گرفت که تو شعر نگو و قبل از شعر گفتن باید مجوز بگیری 
و باید مدرک داشته باشی. یا تو آواز نخوان چون تخصصش را 
نداری و قبلش باید اســاتید به تو برگه داده باشند. مگر استاد 
شجریان از کسی مجوز خوانندگی گرفت؟ این همه خواننده ای 
که این روزها لاطائلات می خواننــد و فالش هم می خوانند و 
موسیقی هایشان هم خالتور اســت نباید مجوز بگیرند. باید 
تا جایی که خلافی نکرده اند، بتوانند هرچه دلشــان خواست 
بخوانند. معلوم است که نهادهای رسمی مثل صداوسیما باید 
به موسیقی فاخر بها بدهند و موسیقی سخیف پخش نکنند. 
وقتی مدیر تحصیلکرده  رسانه ملی که  از همه فیلترها رد شده و 
تمام مجوزها را دارد رعایت نمی کند، سلیقه موسیقی اش سطح 
بالا نیست یا تعریفش از هنر این است که به شجریان و شهرام 
ناظری و عبدالحلیم حافظ میدان ندهد و در عوض هر تازه به 
دوران رسیده ای را به رسانه راه بدهد، چطور می توان به شهروند 
مملکت گفت ولی تو نخوان! چطور می شود جلوی کسی را به 
خاطر کار دلی گرفت. نقاشی کردن و عکاسی و ترانه گفتن هم 
همین است. یکی از دوستان می گوید ولی نباید به سلبریتی ها 
اجازه داد در حوزه محیط  زیست اظهار نظر کنند، چون این کار 
تخصص می خواهد؛ باز هم حرف شایسته ای نیست. اگر میترا 
حجار و پریناز ایزدیار دغدغه اش را دارند و دلشــان می خواهد 
مردم را دعوت به حمایت از حیوانات کنند و مدام هشدار بدهند 
که طبیعت را آلوده نکنید و آشغال نریزید، چرا باید جلویشان 
را گرفت؟ چه مجوزی لازم دارند؟ اگر حرف خلاف و نادرست 
زدند، شما بیا انتقاد کن و لازم شد شکایت کن، اما تا آن موقع 
سلبریتی هم مثل بقیه حق دارد درباره هر چیزی که عشقش 
کشید اظهار نظر کند. روزنامه نگاری هم حسابش از بقیه این 
مسائل جدا نیســت. آحاد جامعه که شــامل هنرمندان هم 
می شوند، حق دارند بنویسند و گزارش تهیه کنند و مصاحبه 
کنند. این مدیران و دبیران مطبوعات و رســانه ها هستند که 
تشــخیص می دهند هر مطلب و تصویری ارزش انتشار دارد 
یا نه؛ که می ارزد به کسی تریبون بدهند یا نه. اصلا فکر کنید 
بهاره رهنما مصاحبه می کرد می گذاشت روی اینستاگرامش 
یا در یک شــبکه اجتماعی یا یک سایت پخشش می کرد. ما 
می توانستیم بگوییم چرا، چون روزنامه نگار هستیم؟ این همه 
روزنامه نگاری که مشغول کارند، همه علامه دهرند؟ این همه 
مجری و برنامه ساز تلویزیون همه کارکشته و فوق حرفه ای اند؟ 
رسانه ها پر از ما افراد سطح پایین و بی استعداد نیست؟ این که ما 
بی استعدادها و بی هنرها می توانیم در عالم موسیقی یا بازیگری 
تئاتر و سینما یا در عالم رسانه برای خود جایگاهی پیدا کنیم و 
بعد از سال ها تجربه اعتماد به نفس  من به سقف برسد، مشکل 
مجوز دادن یا ندادن نیست؛ مشکل همان مدیرانی هستند که 
شایستگی تشــخیص ندارند یا دنبال درجه سه ها می گردند، 
چون بلد نیستند با درجه یک ها کار کنند.  بگذارید بهاره رهنما 
مصاحبه اش را بگیرد. شما هم بگیرید. الان جای کی را تنگ 
کرده. اگر روزنامه فکر می کند مصاحبــه بهاره رهنما بهتر از 
مصاحبه حرفه ای یک ژورنالیســت می توانــد دیده و خوانده 
شود و به نشریه کمک کند، بیشتر به خاطر سطح سلیقه مردم 
یا توانایی رهنما یا ضعف روزنامه نگار یا دلایل دیگر است. یک 
دلیلش هم البته می تواند تشخیص غلط دبیر و فرهنگ سازی 
نادرستش باشد. اما همه آن دلایل دیگر را ندیده نگیریم. این 
فضا را نبندیم. برای همه تعیین تکلیف نکنیم. این مملکت پر از 

خط قرمز و بکن و نکن است، بیشترش نکنیم. 
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کرباسچیبهمنزلبرگشت!
غلامحســين کرباســچی، دبيــرکل حزب 
کارگزاران ســازندگی  سال گذشــته در حاشيه 
مراســمی در اصفهان اظهاراتی درباره شهدای 
مدافعان حرم داشــت که توهين آميــز خوانده 
شــد و با اعتراضاتی همراه بــود. در ادامه احمد 
خســروی وفا، رئيس  کل دادگســتری استان 
اصفهان، 12 اردیبهشــت ماه  ســال گذشته به 
خبرنگار ایسنا گفته بود: »نسبت به اظهارات این 
فرد که جنبه جزایی داشته، اعلام جرم و پرونده 
تشکيل شده اســت.« براین اساس، روز گذشته 
خبری منتشر شد که حکم قطعی یک سال زندان 
غلامحسين کرباسچی که به جرم تبليغ عليه نظام 
در دادگاه انقلاب اسلامی اصفهان محاکمه شده 
بود، به اجرا درآمد. سيدمحمود عليزاده طباطبایی، 
وکيل دبير حزب کارگــزاران هم در گفت وگو با 
ایلنا، خبر بازداشت را تأیيد کرد. اما در اواخر روز 
گذشته به ایسنا گفت: کرباسچی برای پاره ای از 
توضيحات به دادسرا احضار شده بود و بعد از ارائه 

توضيحات به منزل برگشته است.

رئيس   جمهوری در دیدار با وزیر، معاونان و مدیران وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات:  

ازفیلترینگهمهضررکردیم

 

شهروند| بهارســتانی ها دوشــنبه پرکاری را پشت سر 
گذاشتند؛ تصویب کليات طرح ســاماندهی صنعت خودرو، 
پيشنهاد مدیریت مصرف بنزین با اســتفاده از وضع عوارض، 
اعلام وصول طرح تشکيل سازمان جوانان، ساماندهی حقوق 
مدیران عامل و اعضــای هيأت مدیره شــرکت های دولتی، 
موضوع حذف کنکور و مبارزه با مافيای کنکــور و... ازجمله 
مهمترین رویداد های  دیروز مجلس شــورای اســلامی بود. 
جلسه علنی مجلس که به ریاست علی لاریجانی برگزار شد، 
نمایندگان بررسی گزارش کميسيون اجتماعی درخصوص 
لایحه یک فوریتی موافقتنامه بين دولت جمهوری اسلامی 
ایران و کميســيون اقتصادی و اجتماعی آسيا و اقيانوسيه به 
نمایندگی از ســازمان ملل متحد درخصوص تأسيس مرکز 
آسيا و اقيانوسيه برای مدیریت اطلاعات بلایا، بررسی گزارش 
نهایی کميسيون کشاورزی در مورد تحقيق و تفحص و بررسی 
عملکرد مرکز کشــت و صنعت کارون و طرح توسعه نيشکر، 
بررسی گزارش کميسيون صنایع و معادن درخصوص طرح 
یک فوریتی ساماندهی بازار خودرو و... را به عنوان دستور کار 

مورد بررسی قرار دادند.
اعلام وصول طرح تشکيل سازمان جوانان 

یک عضو هيأت رئيسه مجلس شورای اسلامی از اعلام وصول 
طرح تشکيل سازمان امور جوانان خبر داد. »عليرضا رحيمی« 
در جلســه علنی دیروز مجلس از اعلام وصول طرح انتزاع امور 
جوانان از وزارت ورزش و جوانان و تشکيل سازمان ملی جوانان 
خبر داد. سازمان ملی جوانان ازجمله سازمان های دولتی ایران 
بود که بنابر قانون برنامه سوم توسعه، در حد فاصل مهر 1۳۷۹ 
تا خرداد 1۳۹۰، به عنوان جایگزین شورای عالی جوانان بود که 
درنهایت نيز با حکم محمود احمدی نژاد منحل شــد. رؤسای 
این ســازمان در طول مدت فعاليتش، در اصل همان دبيرهای 
شورای عالی جوانان بودند که چارچوب فعاليت های یکسانی را 
شامل می شدند، منتهی تحت عنوان سمتی متفاوت. از اهداف 
سازمان ملی جوانان، حل مسائل جوانان، اعتلا و رشد نسل جوان 

کشور و اســتفاده بهينه از استعدادها و توانایی های نسل جوان 
است. ســازمان دارای وظایفی همچون؛ مطالعه و پژوهش در 
حوزه های راهبردی امور جوانان، تدوین برنامه جامع ساماندهی 
امور جوانان کشور، دریافت گزارش عملکرد دستگاه های اجرایی 
مرتبط با امور جوانان و بررســی فعاليت های این دســتگاه ها، 
مطالعه و بررسی قوانين و مقررات مربوط به جوانان، تهيه گزارش 
وضع جوانان کشور در سطح ملی، ارایه شيوه های مناسب برای 
اســتفاده بهينه از اســتعدادها و توانایی های جوانان و... است. 
به موجب تصویب قانونی توســط نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی در ۸ دی 1۳۸۹، این سازمان و سازمان تربيت بدنی با 

ادغام در یکدیگر، تبدیل به وزارت ورزش و جوانان شدند.
آموزشگاه های کنکور نهادهای موازی مافيای کنکور

یک عضو کميســيون آموزش مجلس با انتقــاد از این که 
آموزشــگاه های کنکور تمامی فضای تبليغات رسانه ملی را به 
انحصار خود درآورده اند، گفته که »این اقدام صداوسيما ضربه 
به نظام آموزشی کشور اســت.« »داود محمدی« در گفت وگو 
با خانــه ملت با یادآوری تأکيد دادســتان کل کشــور بر لزوم 
نظارت به عملکرد آموزشگاه های کنکور، اظهار کرد که »ورود 
دادستانی کل و تأکيد معاون دادستان بر لزوم نظارت به عملکرد 
آموزشــگاه های کنکور اقدامی ارزشمند است اما کافی نيست 
و باید هرچه ســریع تر تکليف این مراکز روشن شود، زیرا نحوه 
فعاليت آنها آسيب و لطمه زیادی به نظام تعليم و تربيت به ویژه 

دانشگاهی کشور وارد کرده است.«
عضو کميسيون آموزش و تحقيقات مجلس همچنين با انتقاد 
از این که موسسات و آموزشگاه های کنکور از تمامی ظرفيت ها 
برای تبليغ استفاده می کنند، افزود: »هرچند فعاليت موسسات 
در حوزه آموزش عمومی است اما آسيب های آن در آموزش عالی 

خود را نشان می دهند که این بسيار نگران کننده است.« 
چشم پوشی از پول مقدمه مبارزه با مافيای کنکور

همزمان نایب رئيس کميســيون آمــوزش و تحقيقات 
مجلس با تأکيد بر این که برای برخورد با مافيای کنکور باید 

از مبالغ دریافتی قراردادهای آنها با وزارت آموزش و پرورش 
و صداوسيما منصرف شــد، گفت: »به همان اندازه که این 
موسســات حق اظهارنظر درباره مشق شــب ندارند، پاک 
کردن صورت مســأله یعنی حذف مشــق شب نيز بی ربط 
و غلط است.« قاســم احمدی لاشکی در تبيين پشت پرده 
مافيای کنکور و راه های مقابله با آن گفت: »این که عده ای با 
برنامه ریزی به دنبال کسب منافع مادی و مالی بوده و حتی 
مافيا تشــکيل می دهند، جای تامل و برخورد دارد که باید 
دستگاه های مرتبط درگير شوند.« وی با بيان این که برخورد 
با این مافيــا منوط به قرارنگرفتن در متن و حتی حاشــيه 
آنهاست، توضيح داد: »این موسسات با مجوز وزارت آموزش 
و پرورش و طبق قرارداد منعقده کار می کنند و سهمی هم به 
وزارت آموزش و پرورش می دهند این یعنی این موسسات 
خودسرانه کاری نمی کنند. همچنين آنها با سازمان صداو 
سيما قرارداد دارند بنابراین نباید تنها توپ را در زمين بخش 

خصوصی و موسسات زد.«
 تصویب کليات طرح یک فوریتی

 ساماندهی بازار خودرو 
نمایندگان مجلس همچنين در نشست علنی دیروز خود 
در جریان رســيدگی به طرح یک فوریتی ساماندهی بازار 
خودرو با 1۰4 رأی موافق، 6۷ رأی مخالف و 1۰ رأی ممتنع 
از مجموع 2۰6 نماینده حاضر در جلسه با کليات آن موافقت 
کردند. محمدحسين فرهنگی در توضيح این طرح گفت: »به 
دليل شرایط خاص اقتصادی کشور به جمع بندی رسيدیم 
که طرح ســاماندهی بازار خودرو فعلا مطرح نشود و مدتی 
مسکوت بماند، اما با توجه به اعتراض طراحان و رأی صحن 
به عدم مســکوت ماندن آن، به احترام درخواســت فوریت 
نمایندگان وارد بررسی جزیيات آن شدیم.« عضو کميسيون 
صنایع و معادن مجلس خاطرنشان کرد:   »در حوزه خودرو 
شرایط خاصی در کشور وجود دارد و باید به نوعی پاسخ مردم 

که دارای مشکلاتی در این حوزه شده اند داده شود.« 

مجلس شورای اسلامی دیروز به بررسی مصوبات جنجالی و ارایه طرح های پرحاشيه ای پرداخت

ازمبارزهبامافیایکنکورتاساماندهیبازارخودرو
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معاون اول دستگاه قضا و سخنگوی قوه قضائيه درباره وضع لایحه خشونت عليه زنان گفت: »قرار است  مجددا 
تحقيقی در معاونت حقوقی و نيز توسط کسانی که در این زمينه نقطه نظر دارند، انجام شود و بررسی  کنند که 
آیا این لایحه واقعا قابل اصلاح است یا نه. چرا که هدف از این لایحه این است که محيط خانواده را  استحکام 
ببخشد و از جنبه های مختلف برای زنان اعم از همسر یا هر زن دیگری امنيت بياورد. «   او در ادامه افزود: »در این 
لایحه حبس های  بسيار سنگين و مجازات های سنگين برای برخی از جرایمِ عليه زنان در نظر گرفته شده که در 
بررسی ها مطرح  شد برخی از مجازات ها حتما مستلزم این نيست که بنياد خانواده را استحکام ببخشد و چه بسا 

ممکن است  هدف را برعکس کند؛ یعنی بنياد خانواده را قدری متزلزل کند.«  
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مهــدی  محمــد  
معــاون  تندگویــان، 
ســاماندهی امور جوانان 
وزارت ورزش و جوانــان 
درخصوص افزایش ســن 
جوانی  در کشور گفت:   »در ایران کف سن جوانی 
1۵ سال و سقف آن 2۹ سال بود و عملا سن 1۵ تا 
1۸ رده ای بود  که ما نمی توانستيم هيچ کاری برای 
جوانان انجام دهيم و درواقع آنها نيز نمی توانستند 
وارد عرصه قانونی کار  و اشــتغال شوند، از این رو 
درخواست افزایش سن جوانی در کشور را مطرح 
کردیم. اما درحال حاضر ميانگين  سن ازدواج در 
کشور ما درحال رسيدن به ۳۰ و ۳1 سال است و  
اگر ما می خواستيم سن جوانی را تا   2۹ سال حفظ 
کنيم افرادی که در رنِج سنی بعد از 2۹ سال ازدواج 
می   کردند تحت پوشــش خدمــات جوانان  قرار 

نمی گرفتند. «

برگزارینخستینانتخابات
هیأترئیسهمجمعملی
سمنهایجوانان

نخســتين انتخابات هيأت رئيسه مجمع ملی 
سمن های جوانان در حالی فردا به ميزبانی کرمان 
برگزار می شود که کاندیداهای شرکت در انتخابات 
هيأت رئيســه در روندی دموکراتيک توســط 
نمایندگان سمن های هر استان معرفی شدند و هر 
استان یک کاندیدا معرفی کرد و از ۳1 کاندیدای 
معرفی شده درمجموع چهار خانم به عنوان کاندیدا 
معرفی شدند. همچنين از ميان 2۰۷ فرد دارای 
حق رأی حاضر در مجمع ملی ۵۳ خانم حق رأی 
دارند.سجاد سالک، مدیرکل دفتر مشارکت های 
اجتماعی جوانان وزارت ورزش و جوانان پيش تر 
اعلام کرده بــود که در ایــن انتخابات همه چيز 
ازجمله ائتــلاف، تخریب، توهين، اردوکشــی 
خيابانی، رقابت، رفاقت، ســهميه زنان داشته ایم 
و فقط یک چيز نداشــتيم و آن هم رد صلاحيت 
است.روند کار برای انتخابات مجامع  سال آینده به 
این صورت است که ابتدا افراد باید عضو یک سمن 
حوزه جوانان شــده و سپس در انتخابات استانی 
شــرکت کنند تا بتوانند با جلب نظر سمن های 
اســتان عضو مجمع استان خود شوند.منتخبان 
استانی ســپس از ميان خود یک نفر را به  عنوان 
عضو شورای مرکزی انتخاب و یک نفر را به  عنوان 
کاندیدای هيأت رئيسه معرفی می کنند. کاندیداها 
درنهایت باید بتوانند نظر اکثریت اعضای مجمع 
ملی را برای حضور در هيأت رئيســه جلب کنند. 
فهرســت نامزدهای هيأت رئيســه مجمع ملی 
ســمن های جوانان را می توانيد از طریق آدرس 

yon.ir/BcnEg  مشاهده کنيد.

حجت الاسلام والمسلمين 
محسنی اژه ای:   

لایحهخشونت
علیهزناندردست
بررسیمجدد

موافقانومخالفانبررسیکلیاتطرحساماندهیبازارخودرو
دیروز کليات طرح یک فوریتی ساماندهی بازار خودرو در ميان نمایندگان مجلس موافقان و مخالفانی داشت که اهم آن را با هم می خوانيم:  

مخالفان
حسينعلی حاجی  دليگانی: »برخی شرکت های خصوصی قطعات خارجی 
وارد کرده و به نام داخلی می فروشند که این مسائل در طرح مذکور روشن 

نشده است.«
عليرضا ســليمی: »در شــرایط فعلی که مشــکلات قطعه سازی و 
خودروسازی داریم، این افزایش واردات معنا نداشته و باعث افزایش موج 

بيکاری می شود.«
فریدون احمدی: »درحال حاضر واردات خودرو ممنوع است و نباید بازار 
به سمت انحصار برود و زمانی که واردات ممنوعيت دارد، بحث تعرفه به 

محاق رفته است.«

موافقان
احمد سالک: »طرح ساماندهی بازار خودرو باعث افزایش رقابت پذیری 
می شود. همچنين خودکفایی و استفاده از خودروهای هيبریدی به خوبی 

در این طرح دیده شده است. «
حســين مقصودی: »طرح ســاماندهی بازار خــودرو باعث افزایش 
رقابت پذیری، کاهش آلایندگی هوا، کاهش مصرف سوخت، کاهش تلفات 

جاده ای و موظف بودن خودروسازان به پاسخگویی خواهد شد.«
خدابخشی: »سوءمدیریت در خودروسازی باعث ورود مجلس به بحث 

افزایش کيفيت خودرو شد.«


